

explore

SUMMER  
@VCU



## US PK-20 Program 探索美国教育体系暑期项目

Program dates: 12 July - 9 August 2019/项目日期：2019年7月12日至8月9日

Ranked as the 16th best public graduate school of education by US News and World Report, the Virginia Commonwealth University (VCU) is starting its first annual **US PK-20 Program** in summer 2019.

This first innovative educational program will provide high quality instruction and field-based observation on the US educational system from Early Childhood Education to Higher Education. The Program offers four weeks of intensive training combined with a full-day prek-12 classroom observations and one-day unique cultural experience each week. Program participants will experience cultural immersions including visits to the Virginia Museum of Fine Arts, the Smithsonian Institution in Washington, D.C., Colonial Williamsburg and Historic Jamestown, and Virginia Beach.

弗吉尼亚联邦大学教育学院，在全美公立教育研究院排名第十六名 (Sources: U.S. News and World Report), 将于 2019 年启动首期**探索美国教育体系暑期项目**。这为期四周的创新教育项目将提供高质量的系列课程和实地观摩从学前教育到高等教育的美国教育体系。每周包括一天的美国课堂观摩和一天的文化体验活动。参加此项目的学员将获得文化浸入式体验，包括参观弗吉尼亚艺术博物馆、位于华盛顿特区的史密森尼学会、殖民地威廉斯堡和詹姆斯镇以及弗吉尼亚海滩。

Located in Virginia's capital city of Richmond, VCU sits in the heart of a thriving economic region nestled between the Blue Ridge Mountains and Atlantic Ocean. Richmond offers students an opportunity to actively learn about American history and culture while exploring the seat of Virginia government, in addition to targeting the educational program contents at VCU. Noted for its excellent food, outdoor activities, festivals and recreation, Richmond is the perfect location to experience the United States.

弗吉尼亚联邦大学座落于弗吉尼亚的首府里士满。里士满地处蓝岭山脉和大西洋之间，是该州经济文化的中心。VCU 不仅是主攻教育项目的理想学校，首府里士满更能为学生们提供一个积极学习美国历史和文化并了解弗吉尼亚州政府的机会。独特而优质的饮食、丰富的户外运动、各式的节日和娱乐项目让里士满成为体验美国的最好所在。

## Program includes:

- 96 lecture hours and 24 classroom observation hours
- On-campus accommodations in new, fully-furnished apartments that include 24-hour security, free Wi-Fi, air conditioning and a basic linen package
- Full access to the state-of-the-art Cary Street Gym, newly-renovated Cabell Library, Institute of Contemporary Art and university sporting events
- Arrival and departure transportation from and to Richmond International Airport
- Transportation and excursions to Washington D.C., Virginia Beach and Colonial Williamsburg
- Activities and events with VCU and Richmond community members and with the Embassy of the People's Republic of China in the United States of America
- Dinner with local American families

## 项目内容:

- 96 个小时的课程训练 24 个小时的课堂观摩
- 家具齐全的校内公寓包括全天 24 小时安保系统、免费 Wifi、冷气设备和基本住宿用品
- 可以使用最先进的 Cary Street 健身房及新装修的 Cabell 图书馆、观赏现代艺术馆和 VCU 体育赛事
- 获得 VCU 提供的到里士满国际机场的接机和送机服务
- 获得 VCU 提供的去华盛顿特区、弗吉尼亚海滩和殖民地威廉斯堡的交通和短途旅行服务
- 参加与弗吉尼亚联邦大学、里士满社区及中国驻美国大使馆的联谊活动
- 与当地美国家庭共享晚餐

## Program Costs/项目花费

Activity/活动	Cost (USD) per student/ 花费（美元）/人
Program and Instructional Costs/项目课程	\$3000
Housing/住宿	\$600
Educational Excursions/教育短途旅行	\$200
<b>Total/总计</b>	<b>\$3800</b>

\*No travel insurance or meals included. 不包含保险和餐费。



For more information or to apply, please contact [soeintl@vcu.edu](mailto:soeintl@vcu.edu).

如有更多问题或有意申请，请发送电子邮件至 [soeintl@vcu.edu](mailto:soeintl@vcu.edu).

CET-4 is required for attending this summer program.

参加此项目需通过大学英语四级考试。

The deadline for registration is 6/3/2019.

申请截止日期: 6/3/2019.